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W dniu 12 lutego 2008 roku odbyła się XIII Sesja Rady Gminy, podczas której zadałam 
następujące pytania:

1. Z uwagi na fakt, iż sport został włączony w zadania statutowe GOK-u, chciałabym 

dowiedzieć się jakie zostały zaplanowane środki na ten cel w budżecie GOK-u na rok 2008.

2. Czy były organizowane przez GOK ferie zimowe w 2008 roku. Jeśli tak to dlaczego nie 

było żadnych ogłoszeń i informacji, aby można było skorzystać z tej oferty.

Proszę o udzielenie pisemnej odpowiedzi na postawione pytania w czasie określonym 

ustawowo.
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